

NEW YEAR, NEW START
新年·心起点

CHINESE NEW YEAR VIP INVITATION
春节VIP购物邀请

Discover **Ingolstadt Village** near Munich and **Wertheim Village** near Frankfurt –
home to more than 220 luxury boutiques.

探索毗邻慕尼黑的 Ingolstadt Village (因戈尔施塔特购物村) 以及毗邻法兰克福的
Wertheim Village (维尔特海姆购物村) 超过220家奢侈品专营店。

Aigner Outlet · Bally · Birkenstock · Ecco · Fossil · Furla · Lacoste · Longchamp
M Missoni · Pandora · Samsonite · Tumi · Zwilling and many more 以及更多其它品牌¹

Enjoy our Chinese New Year group special from January 4th to 27th February 2016:
exclusive brand offers with additional savings in selected boutiques, a VIP Card for an
additional 10%² saving, a voucher for a complimentary latte macchiato and muffin
2016年1月4日至2月27日期间尊享我们为您提供的新春团体大礼包: 指定精品店品牌专属折扣,
VIP额外九折优惠券², 免费拿铁以及玛芬代金券

Let your group also enjoy **FURTHER REDUCTION** of up to 70%³
让您的团体尽享我们低至三折³的品牌大促

Our Shopping Express® luxury coach service will transport you from the centre of Frankfurt, Munich,
Würzburg, Nuremberg, Erlangen or Fürth for € 5 to the nearest Village and back. To book, visit
ChicOutletShopping.com/shoppingexpress and use the promotional code: KAIYUANVIP2016

乘坐我们为您提供的购物巴士Shopping Express®
只需5欧即可往返于与法兰克福、慕尼黑、维尔茨堡以及纽伦堡相近的购物村。
请登录我们官网 ChicOutletShopping.com/shoppingexpress
并使用优惠码: KAIYUANVIP2016 预订车票

The following VIP services are available:
尽享以下VIP尊贵服务



Free Wi-Fi



Tourist
Information



Tax refund



Free parking



Restaurants
and cafés



Chic Lounge



Children's
play area


**INGOLSTADT
VILLAGE**

#INGOLSTADTVILLAGE




Wertheim Village

#WERTHEIMVILLAGE



CNY Kaiyuan

¹The listed brands are present in one or both Villages. The full brand list is available on the respective Village websites 所列品牌可在其中一家或两家购物村找到。完整品牌列表详见
官网页面 | ²on the outlet price in all participating boutiques 基于所有参加活动精品店的购物村价格之上 | ³on the recommended retail price 基于建议零售价之上
© Ingolstadt Village and Wertheim Village 2015 11/15

